
秦始皇兵马俑秦始皇兵马俑
Terracotta Warriors and Horses of Qin ShihuangTerracotta Warriors and Horses of Qin Shihuang

第一天 吉隆坡 ✈ 西安 (机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场，办理登机手续，后乘搭国际航班飞往西安。

酒店: 古城西智选假日酒店或当地同级4*   

第二天 西安 🚌 (1.5小时) 临潼 🚌 (4.5小时) 洛阳                             

【秦始皇兵马俑】（含单程电瓶车+耳机 ），也被誉为” 二十世纪考古史上
的伟大发现之一” 。秦俑严格地募拟实物，带有肖像写生的性质和特点，是
秦始皇陵的陪葬坑。这里出土了一千多个士兵陶俑，每个表情姿态各不相同。
站在庞大的地下军阵前，你会感觉到两千年前始皇帝扫平六国、统一天下的非
凡气势。【夜游洛邑古城】行走在古城内，城墙、古院、老树等，每一处都令
人沉醉。文峰塔、文庙、妥灵宫等遗址，更是体现了洛阳深厚的历史文化底蕴
酒店: 吾朵丽呈酒店或当地同级4*

（早/午/晚）

第三天 洛阳 🚌（2.5小时）开封 （早/午/晚）

【龙门石窟】(含双程电瓶车) 龙门石窟是中国四大石窟之一，位列世界文
化遗产名录，是延续千年的佛教艺术宝库，彷佛踏入龙门，您将置身一座
千年的艺术宝库，美轮美奂的雕刻艺术，震撼您的心灵，给您一场视觉盛
宴。【中国唐三彩文化园+DIY 唐三彩】唐三彩是指唐代陶器上的釉色，
是唐代盛行的一种釉陶，被誉为“东方艺术瑰宝”，客人也可在当场DIY
唐三彩，体验当地文化。
（牡丹花期间：4月1日 – 25日，具体需要根据具体的天气而定）
酒店: 迪臣智选假日酒店或当地同级4*

第四天 开封 🚌 （2小时）新密

【开封古城墙】全长14.4千米，是中国现存的仅次于南京城墙的第二大
古代城垣建筑，见证了开封城市发展的历程与开封人民不屈不挠的精神
，具有较大的历史和文化价值。【城摞城】开封因为黄河水患和战争等
因素造成城池的破坏，开封人民又在原先城市的基础上进行重建，毁了
建，建了毁，如此循环，就形成了独特的城摞城现象。【清明上河园】
园内再现了北宋时期繁华的汴京城，可以看到当时著名的建筑和体验宋
朝游戏的乐趣。园区内特色表演、游园偶遇网红大宋 NPC，岳飞枪挑小
梁王等活动，展示了当时的民风民俗，都十分有趣。
酒店: 新密承誉德酒店或当地同级5*

（早/午/晚）

第七天 吉隆坡

抵达吉隆坡.

(机上用餐)

推荐自费：
- 开封大宋东京梦华水上实景秀 RMB 299/人 
- 西安驼铃传奇  RMB 298/人
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天

晚 河南西安古都游
TOUR CODE: 7DXIY

西安/临潼/洛阳/
开封/新密/登封

当地酒店
4+5

行程特点：

特点美食

-桶子鸡+灌汤包
-BiangBiang面 
-半水席风味
-葫芦鸡风味
-洛阳风味
-梁山面馆
-新密风味
-登封素斋风味

-少林寺 (含往返电瓶车)

-秦始皇兵马俑 (含单程电瓶车+耳机）         
-清明上河园 (大型宋代历史文化主题公园）

-大唐不夜城 
-龙门石窟 (含双程电瓶车) 
-体验单程中国动车（高铁）

-DIY 唐三彩

第五天 新密 🚌(1小时) 登封🚌(1小时) 洛阳 🚝(1.5小时)西安 

【少林寺】 (含往返电瓶车，师兄游少林+八段锦体验+塔林+少林功夫表
演)，因其历代少林武僧潜心研创和不断发展的少林功夫而名扬天下，素有
” 天下功夫出少林，少林功夫甲天下” 之说。乘坐高铁前往西安，打卡古
都西安的文化地标——【大唐不夜城】中国唯一一个以盛唐文化为背景的
大型仿唐建筑群步行街，着力打造集购物、餐饮、娱乐、休闲、旅游、商
务为一体的一站式消费天堂——中国第一文化MALL。
酒店: 印力诺富特酒店或当地同级5*

（早/午/-）

第六天 西安  ✈ 吉隆坡 

【小雁塔】当初是为了安置印度取经回来的高僧义净，翻译佛经而修建的
。在清代，每天清晨这里会敲钟，这就是著名的“雁塔晨钟”。【兴庆宫
】是唐玄宗开元、天宝时代的中国政治中心所在，也是他与爱妃杨玉环长
期居住的地方。常在兴庆宫内举行大型国务活动、文艺演出。（4 月赏郁
金香，具体需要根据具体的天气而定）【外观大雁塔+雁塔北音乐广场】
大雁塔脚下的大雁塔北广场，是国内知名的唐文化主题广场之一，表演时
喷泉样式多变，特别是夜晚，在灯光的衬托下，喷泉显得更加有魅力。【
钟鼓楼广场】位于东西南北四条大街的交汇处，广场东侧屹立着已有六百
多年历史的钟楼，西侧屹立所存在全国最大的鼓楼。【回民一条街】几百
年历史的回民老街区 + 吃货们的天堂，集中了众多的当地老字号饭馆，如
：贾三灌汤包、老米家大雨泡馍等；能吃到几乎所有的西安小吃：各种烤
肉串、羊肉泡馍、灌汤包子、麻辣羊蹄、凉皮等等。 

（早/午/-）

大唐不夜城 大唐不夜城 
Great Tang All Day MallGreat Tang All Day Mall

少林寺少林寺
Shaolin TempleShaolin Temple

龙门石窟龙门石窟
Longmen Grottoes Longmen Grottoes 



清明上河园 清明上河园 
Qingming Shanghe Garden Qingming Shanghe Garden 

Day 1 Kuala Lumpur  ✈ Xi’an (MOB)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure �ight to Xi’an.
Hotel :  Holiday Inn Express Xi'an Ancient Town West or similar local 4*

Optional Tour : 
- Kaifeng Song Dynasty Tokyo Menghua Water Reality Show RMB 299/person 
- Xi'an Camel Bell Legend RMB 298/person
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D

N Henan Xi'an Ancient Capital Tour
TOUR CODE: 7DXIY

Xi'an/Lintong/
Luoyang/Kaifeng
/Xinmi/Dengfeng

当地酒店
4+5

Hightlights :

Special Cuisine 

-Shaolin Temple 
(include round-tripe electric vehicle) 
-Longmen Grottoes 
(include round-tripe electric vehicle)
- Terracotta Warriors and Horses 
of Qin Shihuang 
(include one-way e electric vehicle + headphones) 
- Experience one-way China 
high-speed train (high-speed rail) 
- Qingming Shanghe Garden 
(Song Dynasty historical and cultural theme park) 
- DIY Tang Sancai 
- Great Tang All Day Mall

开封古城墙开封古城墙
Kaifeng Ancient City Wall Kaifeng Ancient City Wall 

洛邑古城洛邑古城
 Luoyi Ancient City  Luoyi Ancient City 

小雁塔小雁塔
Small Wild Goose PagodaSmall Wild Goose Pagoda

-Bucket chicken + soup dumplings
-BiangBiang Noodles
-semi-water mat flavor
-gourd chicken flavor
-Luoyang flavor
-Liangshan noodle house
-Xinmi flavor
-Dengfeng vegetarian flavor

Day 2 Xi’an 🚌 (1.5 hours) Lintong 🚌 (4.5 hours) Luoyang (B/L/D)

Qin Shihuang Terracotta Warriors and Horses (include one-way electric vehicle 
+ headphones), is also known as "one of the great discoveries in the archaeological 
history of the 20th century." The Qin terracotta warriors are strictly modeled after 
real objects, with the nature and characteristics of portrait sketches. More than a 
thousand pottery �gurines of soldiers were unearthed here, each with di�erent 
expressions and postures. You will feel the extraordinary momentum of the First 
Emperor who conquered the six countries and uni�ed the world two thousand 
years ago. Night Tour of Luoyi Ancient City Walking in the ancient city, the city 
walls, ancient courtyards, old trees, etc. are all intoxicating. Wenfeng Pagoda, 
Confucian Temple, Tuoling Palace and other ruins re�ect Luoyang's profound 
historical and cultural heritage.
Hotel : Wu Duo Li Cheng Hotel or similar local 4*

Day 3 Luoyang 🚌 (2.5 hours) Kaifeng (B/L/D)

Longmen Grottoes (include two-way electric vehicle) is one of the four major 
grottoes in China. It is listed on the World Cultural Heritage List and is a treasure 
house of Buddhist art that has lasted for thousands of years.  China Tang Sancai 
Cultural Park + DIY Tang Sancai refers to the glaze color on pottery in the Tang 
Dynasty. It is a popular type of glazed pottery in the Tang Dynasty and is known as 
the "Treasure of Oriental Art". Guests can also DIY Tang Sancai on the spot to 
experience the local culture. (Peony period: April 1st – 25th, speci�c needs 
depend on the speci�c weather)
Hotel : Holiday Inn Express Kaifeng City Center Hotel or similar local 4*

Day 4 Kaifeng 🚌 (2 hours）Xinmi (B/L/D)

Kaifeng Ancient City Wall with a total length of 14.4 kilometers, it is the second 
largest ancient city wall building in China after the Nanjing City Wall. Cities on top 
of cities The city of Kaifeng was destroyed due to factors such as the Yellow River 
�oods and wars. The people of Kaifeng rebuilt the original city on the basis of the 
original city.  Qingming Shanghe Garden The park reproduces the prosperous 
Bianjing City during the Northern Song Dynasty. Special performances in the park, 
encounters with Internet celebrity NPCs from the Song Dynasty 
Hotel :   Zhengzhou Cheered Hotel or similar local 5*

Day 5 Xinmi 🚌 (1 hours) Dengfeng 🚌 (1 hours)  Luoyang  🚝 (1.5 hours) Xi’an (B/L/-)

Shaolin Temple (Include round-trip electric vehicle, Shaolin tour for seniors + 
Baduanjin experience + Pagoda forest + Shaolin Kungfu performance), it is 
famous all over the world for its continuous development of Shaolin Kungfu created 
and developed by Shaolin monks of all generations. It is known as "the best Kungfu 
in the world" Shaolin, Shaolin Kungfu is the best in the world." Take the high-speed 
train to Xi'an and visit the cultural landmark of the ancient capital Xi'an - Great Tang 
All Day Mall, China's only large-scale pedestrian street with imitation Tang Dynasty 
buildings based on the culture of the prosperous Tang Dynasty. It strives to create a 
shopping, dining, entertainment, leisure, and tourism A one-stop consumer 
paradise that integrates shopping, business, and business—China’s No. 1 Cultural 
MALL.
Hotel :  Novotel Xian SCPG Hotel or similar local 5*

Day 6 Xi’an ✈ Kuala Lumpur (B/L/-)

Small Wild Goose Pagoda was originally built to accommodate the eminent monk 
Yijing who came back from India to translate Buddhist scriptures. In the Qing 
Dynasty, a bell would be rung here every morning, which is the famous "Yanta 
Morning Bell". Xingqing Palace was the political center of China during the Kaiyuan 
and Tianbao eras of Emperor Xuanzong of the Tang Dynasty. Large-scale state 
events and artistic performances are often held in Xingqing Palace. (Tulip viewing 
in April depends on the speci�c weather) 
Exterior Big Wild Goose Pagoda + Wild Goose Pagoda North Music Square, the 
Big Wild Goose Pagoda North Square at the foot of the Big Wild Goose Pagoda is one 
of the well-known Tang culture-themed squares in China, with a fountain style 
during performances Changeable, especially at night, the fountain looks even more 
charming under the lights. Bell and Drum Tower Square is located at the 
intersection of four streets, east, west, north and south. On the east side of the 
square stands the Bell Tower with a history of more than 600 years, and on the west 
side stands the largest Drum Tower in the country. The HuiMin Street, an old 
Muslim neighborhood with hundreds of years of history + a paradise for foodies. It 
has many local time-honored restaurants, such as: Jia San Guan Soup Dumplings, 
Lao Mijia Dayu Steamed Buns, soup dumplings, spicy lamb trotters, cold skin, etc.

Day 7  Kuala Lumpur (MOB)

Arrival Kuala Lumpur with sweet memories.


